



社會企業研究院
Social Enterprise Research Academy

Executive Vice Chancellor

常務副院長

Mr. Derek Wu

胡智聰先生

Mr. Derek Wu is the CEO of Future Lighting. By upgrading and transforming the traditional retail lighting business, he has led his team to obtain much success in diversifying and developing new business in the distribution and projects channels which now accounts for majority of the company's total business. Not only has managed to obtain a double-digit percentage growth in the new project business for the past 8 consecutive years, but more importantly, Mr. Wu was able to lead the company to become exclusive distributor of numerous European & international big lighting brands. Under his leadership, his company has won more than 40 awards in the past few years, including the “2016 Best SME Award”, “Hong Kong Awards for Environmental Excellence 2016 Silver and 2017 Gold”; he is also winner of the “Young Entrepreneur Award” in the South China Morning Post Enterprising Award 2015.

胡智聰先生，未來照明有限公司行政總裁。他由零開始建立了公司的批發和工程的新業務，成功將傳統零售生意升級轉型。在其帶領下，公司的工程業務連續 8 年有雙位數增長。未來照明現為十多個歐洲及國際品牌的香港獨家代理。未來照明在短短幾年內獲得超過 40 個獎項，當中包括「2016 最佳中小企業獎」、於 2016 及 2017 年分別獲得被譽為業界的環保奧斯卡的「香港環境卓越大獎」的銀獎及金獎。而在 2015 年，胡先生更幸獲南華早報香港中小企卓越營商大獎的「最佳青年企業家大獎」。

